

TOSHKENT DAVLAT SHARQSHUNOSLIK UNIVERSITETI
“UCHINCHI RENESSANS POYDEVORINI QO‘YISHDA FILOLOGIK
TADQIQOTLARNING NAZARIY VA AMALIY AHAMIYATI”

I xalqaro konferensiya

AXBOROT XATI

Toshkent davlat sharqshunoslik universitetida 2024-yil 30-mart kuni soat 11:00da **“Uchinchi renessans poydevorini qo‘yishda filologik tadqiqotlarning nazariy va amaliy ahamiyati”** deb nomlangan I xalqaro konferensiya tashkil etilmoqda.

Ilmiy-amaliy anjuman ishining yo‘nalishlari:

- ✓ Hozirgi o‘zbek adabiy tilining dolrazb masalalari va uni o‘qitishning yangi metodlari.
- ✓ O‘zbek tilini xorijiy til sifatida o‘qitish masalalari.
- ✓ XX asr o‘zbek adabiyoti, hozirgi adabiy jarayonlar, tarjima va adabiy aloqa masalalari
- ✓ Til va adabiyot fanini o‘qitishni yo‘lga qo‘yishda muammo va yechimlar.
- ✓ Til va adabiyot fanlarini o‘qitish jarayonini informasion texnologiyalar asosida tashkil etish.
- ✓ Xorijiy til va adabiyot fanlarini tadqiq qilishda mavzu va muammo.

Maqola va tezislar matniga talablar:

Maqolalar o‘zbek, rus, ingliz tillarida qabul qilinadi.

Xalqaro konferensiyada ishtirok etish uchun quyidagilarga e‘tibor qaratilishi lozim: Mutaxassislar **2024-yil 1-martga qadar** tashkiliy qo‘mitaning mas‘uliga maqola matnini yuborishlari so‘raladi. Tashkiliy qo‘mita materiallarni texnik tahrir qilish, shuningdek, maqola qabul qilinmaganda va qaytarilmaganda, bu bo‘yicha izoh bermaslik huquqiga ega.

To‘plamga kiritiladigan maqolalar *google scholar*da indekslanadi va e‘lon qilingan har bir maqolaga **DOI (Crossref)** raqami beriladi.

To‘lov shartlari: Anjuman materiallari to‘plami elektron (PDF) shaklida tayyorlanadi. Har bir maqolaga 100.000 (bir yuz ming) so‘m miqdorida badal puli to‘lanadi. Mualliflarga elektron (PDF) shakida to‘plam hamda sertifikat berish ko‘zda tutilgan.

Maqolani tayyorlashga qo‘yiladigan talablar:

Maqola hajmi 5-10 bet bo‘lishi lozim. Maqola matni Doc formatida, lotin yozuvida, 1.5 intervalda, o‘ng tomondan — 15 mm, chap tomondan — 30 mm, yuqori va pastdan — 20 mm hoshiya qoldirilib, Times New Roman 14 kegel shriftida tayyorlanadi.

Maqola tuzilishi uchun talablar:

- ✓ maqola nomi bosh harflar bilan beriladi;
- ✓ muallifning familiyasi, ismi va otasining ismi, lavozimi, ilmiy unvoni, ish joyi, elektron pochta manzili to‘liq keltiriladi;
- ✓ annotatsiya (maqolaning qisqacha mazmuni va maqsadi, 100 ta so‘zdan kam bo‘lmasligi lozim) o‘zbek, rus, ingliz tillarida beriladi;
- ✓ kalit so‘z va iboralar 7-10 so‘zdan iborat bo‘lishi kerak;
- ✓ maqola mazmuni Kirish (Introduction), Asosiy qism (Main part), Natijalar va muhokama (Results and Discussions), Xulosalar (Conclusions), Adabiyotlar (References)dan iborat bo‘lishi lozim. Adabiyotlar umumiy maqola oxirida keltiriladi. Havolalar sahifada maqolaning oxiridagi adabiyotlardan kelib chiqilgan holda [masalan, 1, b.23] joylashtirilishi kerak.

Ma‘lumot uchun tel: +998974047782 Tilavova Dilrabo

E-mail: tilavovadilrabo82@gmail.com

ТАШКЕНТСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ ВОСТОКОВЕДЕНИЯ

«ТЕОРЕТИЧЕСКОЕ И ПРАКТИЧЕСКОЕ ЗНАЧЕНИЕ ФИЛОЛОГИЧЕСКИХ ИССЛЕДОВАНИЙ В СОЗДАНИИ ФУНДАМЕНТА ТРЕТЬЕГО РЕНЕССАНСА»

I международная конференция

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

В Ташкентском государственном университете востоковедения 30 марта 2024 года в 11:00 состоится I международная конференция «Теоретическое и практическое значение филологических исследований в создании фундамента Третьего Ренессанса».

Направления работы научно-практической конференции:

- ✓ Актуальные проблемы современного узбекского литературного языка и новые методы его преподавания.
- ✓ Вопросы преподавания узбекского языка как иностранного.
- ✓ Узбекская литература XX века и проблемы современного литературного процесса.
- ✓ Проблемы и пути их решения при преподавании языка и литературы.
- ✓ Организация процесса обучения языку и литературе на основе информационных технологий.
- ✓ Тема и проблема в исследовании иностранного языка и литературы.

Требования к тексту статей и тезисов:

Принимаются статьи на узбекском, русском и английском языках.

Для того, чтобы принять участие в международной конференции, необходимо обратить внимание на следующее: просим отправить тексты статей ответственному оргкомитету до **1 марта 2024 года**. Оргкомитет имеет право на техническое редактирование и корректирование материалов, а также не даёт разъяснений в случае, если статья не будет принята или не будет возвращена.

Статьи, включенные в сборник, индексируются в *google scholar* и им присваивается номер DOI (*Crossref*).

Условия оплаты: Сборник материалов конференции будет подготовлен в электронном (PDF) формате. За каждую статью взимается плата в размере 100 000 (сто тысяч) сумов. Авторы получают электронный сборник (PDF) и сертификат.

Требования к оформлению статей:

Объем статьи 5-10 страниц, текст статьи в формате doc., 1,5 интервала, 15 мм с правой стороны, 30 мм с левой стороны, 20 мм сверху и снизу, шрифт Times New Roman кегль 14 (если статья на узбекском – должна быть использована латиница).

Требования к структуре статей:

- ✓ название статьи пишется заглавными буквами;
- ✓ фамилия, имя, отчество, должность, научная степень, место работы, адрес электронной почты приводятся полностью, без сокращений;
- ✓ аннотация в объёме не менее 100 слов даётся на трёх языках (узбекском, русском, английском);
- ✓ после аннотации необходимо указать не менее 5-7 ключевых слов;

- ✓ содержание статьи: Введение (Introduction), Основная часть (Main part), Результаты и обсуждение (Results and Discussions), Выводы (Conclusions), Литература (References). Литература приводится в конце статьи. Ссылки даются исходя из списка литературы [например, 1, b.23].

Телефон для дополнительной информации: +998974047782 Тилавова Дилрабо
E-mail: tilavovadilrabo82@gmail.com

Tashkent State University of Oriental Studies
Theoretical and practical importance of philological research in laying the foundations of the Third Renaissance

I international conference

INFORMATION LETTER

At 11:00 a.m. on March 30, 2024, Tashkent State University of Oriental Studies held an international scientific-practical conference on the topic "**Theoretical and practical importance of philological research in laying the foundations of the Third Renaissance**".

DIRECTIONS OF THE WORK OF THE SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE:

1. Current problems of Uzbek literary language and new methods of its teaching.
2. Issues of teaching Uzbek as a foreign language.
3. Uzbek literature of the 20th century and issues of the current literary process.
4. Problems and solutions in establishing the teaching of literary science.
5. Organization of the teaching process of language and literary sciences on the basis of information technologies.
7. Theme and problem in the research of English language and literature.

REQUIREMENTS FOR THE TEXT OF ARTICLES AND ABSTRACTS:

Articles are accepted in Uzbek, in Russian and in English.

To participate in the international conference, attention should be paid to the following: Experts are requested to send the text of the article to the head of the organizing committee **by March 1, 2024**. The organizing committee has the right to make technical edits to the materials, as well as not to comment on the article if it is not accepted or returned.

Articles included in the collection are indexed in *Google Scholar*, and each published article is given a *DOI (Crossref)* number.

Terms of payment: The collection of conference materials is prepared in electronic (PDF) format. A fee of 100,000 (one hundred thousand) soums is paid for each article. It is planned to give the authors a collection and a certificate in electronic (PDF) form.

The conference conducts its work in Uzbek, Russian and English languages. Requirements for submitted articles:

Requirements for the preparation of the article:

The length of the article should be 5-10 pages. The text of the article is in Doc format, Latin script, 1.5 spacing, 15 mm - on the right side, 30 mm - on the left side, 20 mm - margin on the top and bottom, and Times New Roman 14 kegel font.

Requirements for the structure of the article:

- ✓ the name of the article is given in capital letters;
- ✓ the author's surname, first name and patronymic, position, scientific title, place of work, e-mail address are given in full;
- ✓ annotation (brief content and purpose of the article, should not be less than 100 words) is given in Uzbek, Russian, English;
- ✓ keywords and phrases should consist of 7-10 words;
- ✓ the content of the article should consist of Introduction, Main part, Results and Discussions, Conclusions, References. References are given at the end of the general article. References should be placed on the page from the literature at the end of the article [for example, 1, p.23].

For information, phone: +998974047782 Tilavova Dilrabo
E-mail: tilavovadilrabo82@gmail.com